
          
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0022/2014 

Datum: 06.02.2018 

 

Z A P I S N I K 

 

22. redne sejo  Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek, 06. februarja 

2018, z začetkom ob 16.00 uri,  v sejni sobi Izvir hotela Radin.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Erik IVANUŠA, Franc HIMELRAJH, Aleš KAUČIČ, Ivan 

KLOBASA, Janez KONRAD, Miroslav MADON, Simona MLINARIČ, Zlatko MIR, Vladimir 

RANTAŠA, Srečko RAUTAR, Jožef TOPLAK, Anja TRSTENJAK in Sašo ZIDAR. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Kristjan KÜČAN 

 

OSTALI PRISOTNI: Mojca MAROVIČ, Tatjana VRBANČIČ, Jasna DIVJAK in Zdenka 

ŠTEFANEC, vse OU 

 

NOVINARJI: TV AS - snemalec,  

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 15 svetnikov in svetnic, in 

tako je Občinski svet Občine Radenci sklepčen. 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 22. redne seje. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje spremenjeni dnevni red.  

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval  nihče sveta. 

 

Sprejet je bil naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 
3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov  
4. Predlog Odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2018 – druga obravnava 

5. Predlog nove ekonomske cene programov vrtca Radenci-Radenski mehurčki 

6. Predlog sklepa o razveljavitvi sklepa Občinskega sveta Občine Radenci o 

brezplačnem koriščenju večnamenske športne dvorane Radenci 

7. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

AD 1 POTRDITEV ZAPISNIKA 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 287/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 21. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 21. 12. 2017. 

 



 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI  ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacijo o dejavnosti med sejama in povedal: 

 da se občinska uprava seli v nove poslovne prostore, katerih otvoritev oz. dan 

odprtih vrat bo 24.3.2018, od 10. do 13. ure. 

 Občinska uprava bo pričela delovati v novih prostorih z dne, 19.2.2018. 

 Povedal je tudi, da je bil na razgovoru na MOP, zaradi občine Ljutomer, ki ne 

potrdi elaborata. 

 Navedel je še, da je pri g. Behinu zastavil vprašanje glede izgradnje naše čistilne 

naprave. Mogoče bi lahko že letos pridobili odločbo za financiranje čistilne 

naprave.  Izgradnja le te bi se morala pričeti v letu 2019, končati pa leta 2020. Za 

to investicijo bi občina morala zagotoviti 3 mio lastnih sredstev, kar pa ni malo. 

 

 Povedal je še, da smo pridobili projektno nalogo za investicijo Radenci – mostovi 

in Radenci Grabonoš. 

 

 Občinska uprava je prejela tudi pobudo CI Janževega Vrha, ki je nasprotovala 

postavitvi oz. izgradnji telefonske postaje podjetja Telemach.  Le ta je po 

nasprotovanjih občanov Janževega vrha, kasneje podal pisno izjavo, da odstopa 

od gradnje. 

 

 Povedal je tudi, da je užaljen, da so vsi koncerti zelo slabo obiskani.  

 

 

 

AD 3  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Vprašanje so zastavili: 

 

G. ERIK IVANUŠA je povedal,  

 da glede na informacije o dodatnem razpisu Las Prlekije v mesecu aprilu, 

predlaga, da nadaljujemo z zgodbo Mačjega mesta in pomena Kajetana Koviča in 

Lojzeta Logarja v Radencih, prav tako pa pripravimo dokumentacijo za razpis – 

ureditve spominskih sob omenjenim umetnikom. V kolikor bo razpis dopuščal, je 

potrebno vračunati stroške nakupa Vile Vogler, v nasprotnem primeru pa razmisliti 

o drugi lokaciji. 

 

 Povedal je še, da so v podjetju imeli predstavitev delovanja defibrilatorja.  V 

Radencih bi jih moglo biti več, naštela je nekaj lokacij, kjer bi le ti naj bili 

nameščeni tj. ŠRC, gasilski domovi itd.. Zanimalo ga je ali obstaja kakšna 

možnost, da jih kupimo, kajti cena 1 kom znaša cca 1.600€. Predlagal je, da 

vsako letu kupimo vsaj 2 kom. 

 

 

G. NIKOLAJ BRUS je podal nekaj pobud in sicer: 

 v letošnjem letu je nujno pristopi k obrezu drevja v Kidričevem naselju, vključno z 

obrezom dreves, ki mejijo na občinske parcele in so v zasebni lasti. Stroške 

obreza nosijo lastniki. 

 

 Nujno potrebna je obnova klopi v večstanovanjskih objektih v Kidričevem naselju 

ter na Titovi cesti, na parcelah, ki niso v lasti etažnih lastnikov. Upravljalca le teh 

sta Sim d.o.o. in Fisa d.o.o., ki pa bi morala poskrbeti, da bo to urejeno na 

parcelah, ki so v lasti etažnih lastnikov. 

 



 Zadnji čas je, da se ob večstanovanjskih objektih dokončno uredijo smetarniki v 

dogovoru z etažnimi lastniki. V primeru, da je zemljišče v privatni lasti, pa je le to 

potrebno dati v brezplačen prenos. 

 

 Povedal je še, da je nujno potrebno, da v skupnih aktivnostih s Savo turizem d.d-

zasadimo manjkajoča drevesa v parku, ki jih ni zaradi že znanih in neznanih 

vzrokov (suša, prepoved zalivanja, kvaliteta dreves, neurejeno lastništvo, 

kraja…). 

 

 Prav tako je povedal, da je nujen tudi obrez več kot sto let starih dreves v parku, 

ki predstavljajo veliko nevarnost ob že manjšem vetrovnem obdobju. 

 

 Pri vsem navedenem gre za grd videz, ki ga turistom ne moremo ponujati, saj je 

že drugih objektov v Radencih dovolj ali preveč, ki nam ne morejo biti v ponos , 

so pa namreč prava sramota, ki je obiskovalcu ni potrebno razumeti. 

 

 

G. DEJAN BERIĆ je povedal, 

 da imajo defibrilator tudi pri podjetju  Erinox in da je dostopen 24 ur dnevno. 

Predlagal je še, da se defibrilator namesti tudi na novi poslovni stavbi, z 

možnostjo 24 urne dostopnosti. Za predmetne defibrilatorje bo poslal 

predstavitveni dokument v PDF obliki, občinsko upravo pa je prosil, da ga objavijo 

v občinskem glasilu. 

 

 Povedal je tudi, da je potrebno oživeti kužne poti. 

 

 

G. VLADIMIR RANTAŠA je vprašal, 

 ali se kaj dela na prenosu infrastrukture na Prlekijo, kajti v Radenski so v zadnjem 

času imeli spet veliko problemov z nalivanje, saj je voda vsebovala prevelike 

količine klora. Prav tako ga je zanimalo, zakaj zadeva ne funkcionira. 

 

 

G. ZLATKO MIR je povedal,  

 da z odgovor DRSI – na temo »križišča pri zadrugi« ni zadovoljen, zato predlaga, 

da vztrajamo pri izgradnji montažnega rondoja, posledično pa damo apel na 

državo naj pride naredit meritve in bo videla, da ne govorimo v prazno in da naj 

zadevo uredijo. 

 

 Povedal je še, da si je sam vzel nekaj časa in opazoval  pretok prometa pri 

zadrugi med 14. in 16. uro. Čakalna doba vozil je bila med 5 in 10 min, frekvenca 

prometa je po njegovem mnenju res velike, zato je potrebno vztrajati pri 

montažni postavitvi rondoja. 

 

 
Ad 4 PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA LETO 2018 – 

DRUGA OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev sta podala predsedujoči g. Janez Rihtarič in ga. Tatjana VRBANČIČ. 

 

Predsedujoči je prebral vsebino, v zakonitem roku, prejetega amandmaja. Predmetni 

amandma je sam tudi potrdil. 

 

Predsedujoči je dal predmetni amandma na glasovanje. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 8  članov občinskega sveta. PROTI  je glasovalo 5 članov občinskega 

sveta 

 



Amandma je bil sprejet. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Odbor za finance, proračun in premoženjske 

zadeve in  Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo ga v predlagani vsebini tudi 

potrdila.  

 

Obrazložitev svojega glasu je podal g. Vladimir Rantaša. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 288/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o proračunu občine Radenci za leto 

2018, s potrjenim amandmajem in z naslednjimi prilogami: 

 

 Splošni del proračuna za leto 2018 

 Posebni del proračuna za leto 2018 

 Načrt razvojnih programov za obdobje od 2018 do 2021 

 Programska klasifikacija za leto 2018 

 Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2018 

 Letni načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci  za 

leto 2018 

 Letni načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci  za 

leto 2018  

 Letni program kulture Občine Radenci za leto 2018 

 Letni program športa Občine Radenci za leto 2018 

 Sklep o sofinanciranju kopalnih kart za leto 2018 

 Sklep o sofinanciranju nabave gasilske avtocisterne GVC 16/50 oz. 16/60 

za PGD Kapela 

 Sklep o sofinanciranju ureditve prostorov Radiokluba Radenska za leto 

2018 in 

 Sklep o neposrednem financiranju NK Slatina 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 5 PREDLOG NOVE EKONOMSKE CENE PROGRAMOV VRTCA RADENCI-

RADENSKI MEHURČKI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za finance, proračun in premoženjske 

zadeve in Odbor za družbene dejavnosti in ga v predlagani vsebini tudi potrdila.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 289/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog nove enotne ekonomske cene 

programa predšolske vzgoje v Vrtcu Radenci - Radenski mehurčki višini 389,05 

EUR. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 



Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 PREDLOG SKLEPA O RAZVELJAVITVI SKLEPA OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

RADENCI O BREZPLAČNEM KORIŠČENJU VEČNAMENSKE ŠPORTNE 

DVORANE RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljal Odbor za finance, proračun in premoženjske zadeve 

in ga v predlagani vsebini tudi potrdil.  

 

Predsedujoči je predlagal, da se predmetni sklep sprejme na naslednji seji, ko bo 

občinska uprava pridobila od direktorice ZTIŠ cene uporabnine. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA preložitev predmetnega sklepa je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

 

AD 7 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Predsedujoči je podal odgovore na vsa zastavljena vprašanja. 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 22. redne  seje Občinskega sveta Občine Radenci. 

 

 

Predsedujoči je sejo končal ob 17.30 uri. 

 

Zapisnik pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

Janez RIHTARIČ, 

Župan Občine Radenci 

 

 

 

Mojca MAROVIČ, 

DIREKTORICA OU 

 

 
 

 

 


